
Dagsorden med besøg af Husudvalget 

Til stede: Sten Emborg, Hans Borgstrøm, Morten Petersen, Asger Nielsen, Jonas Thing, Søren 
Oster (havnefoged), Tony Jørgensen, Søren Axelsen og Allan Johansson.  
 
Fra husudvalget: Inger Billund, Lise Christensen og Birgit Thejls 
 
Afbud fra Dorthe Kjerulf og Daniel Bred 
 

SKKs  Husudvalg var på besøg første del af mødet.  

Det følgende er en opsamling på aftaler og bemærkninger fra mødet med udvalget:  

• Der blev ønsket en klarere opdeling, så husudvalgets aktivitet og generelle 
vedligeholdelsesudgifter kan ses hver for sig 

• Driftsudgiver til Sundkrogen skal have særskilt budget og konto. Udvalget får en budgetramme 
på 30.000dkr i 2025 til drift af huset, fx arbejdsdage, indkøb af planter/blomster, service, etc. 

• Husudvalget kan med en driftskonto bede om en rapport fra kasserer med posteringer, når der 
er behov. 

• Større vedligeholdelses- og udviklingsopgaver skal have særskilt budget og konto 
• En større renovering af køkken i klubhuset udskydes. Økonomien er ikke til det i 2025. Skal der 

laves noget på køkkenet, så er det en ekstra post.  
• Udvalget spurgte til posten ”Møder”. Det blev præciseret, at bestyrelsesmøder og 

generalforsamling hører hjemme under Møder, mens udvalgenes møder er under Aktiviteter. 
• En god ide at omdøbe ”Møder” til fx ”Bestyrelsesmøder og Generalforsamling”.  
• Der er stadig lidt uklarhed omkring, hvad der skal på havnefogeds og rengøringens budget og 

hvad der skal på Husudvalgets budget. Det skal afklares.  
• Dog oplagt, at ”Rengøring” bør indeholde forbrugsstoffer til rengøring.  
• Historisk har husudvalget lavet længere planer for vedligehold af klubhuset. Bestyrelsen 

opfordrer til, at udvalget gør dette og kommer med ønsker til bestyrelsen.  
• Formanden bemærker, at vi bor her i Sundkrogen de næste mange år, så vi skal bestemt satse 

på huset og vedligeholde det. Der er ikke andre konkrete planer omkring vores klubhus lige nu. 
Vi bør vente med større udgifter i 2025.  

• Det blev drøftet i første omgang at lave et ”lille budget” hvor man kunne løfte køkkenet, så det 
ser ok ud - fx med 10-15.000dkr her i 2025. Det kunne være et trin 1. Og trin 2 er et nyt køkken.  

• Bestyrelsen kvitterede til slut for det kæmpe arbejde, Husudvalget laver i klubben og ikke 
mindst, at de to årlige arbejdsdage tiltrækker så mange medlemmer.  

• Vi mindede desuden hinanden om, at klubhuset altid skal være tilgængeligt for alle 
medlemmer og ikke kan bruges til større private events.  

  



1.   Velkomst og godkendelse af dagsordenen: 

Godkendt 

 

2.    Formandens orientering 

Formanden har dialog med By&Havn om mulig aftale for klubmedlemmer i det nærliggende 
parkeringshus. Endnu uden det store gennembrud, desværre.  

Sejlerskolen deltager på det kommende møde med Dansk Sejlunion 

 

3.    Status fra udvalgene 

a.    Pladsudvalget 

• Søsætning forår 2025 inkl den ekstra tur op/ned med mast er færdig. Her i anden runde 
blev det til 10 både og det gik godt. Det er dog en udfordring med lånestativer. Udvalget 
har overvejelser omkring at prøve med en farvekode på stativer efter, hvilken båd, det 
passer til.  

• Oprydning på landpladsen starter inden længe. Der er gået en mail ud til medlemmer. 
Opfrodring til at huske at gemme bukke til sejlerskolen @morten??. Gode stativer kan 
desuden med fordel beholdes.  

• Pladsudvalget mødes inden længe og lægger plan for aktiviteter, træning, oprydning, 
styr på arkiv og lister. 

• Bestyrelsen vil på et senere tidspunkt kigge på at optimere klubbens regler og praksis 
omkring misligeholdte både.  

• Det er muligt at parkere sin bil gratis på landpladsen nu.  

 

b.    Drifts/hus udvalget: 

• Se ovenfor fra udvalgets besøg på mødet.  

 

c.    Kommunikationsudvalg:   

• Maj-Gnisten er udkommet. 

 

d.    Sejlerskolen:   

• Der er fuld belægning med 40 elever her i foråret.  
• Samtidig er der kommet flere aktive i sejlerskolen.  

 

  



e.    Sportsudvalg: 

• Sportsudvalget havde et indlæg med i Gnisten.  
• Den aftalte aktivitet ved Standerhejsning skal optimeres næste gang.  
• Sten kontakter Sportsudvalgets kontakt i bestyrelsen, Daniel, og beder ham prikke til udvalget 

og høre, om der er nyt fra udvalget omkring at få mere synlighed og flere medlemmer.  
 

f.      Festudvalg: 

• Stor ros for det høje aktivitetsniveau.  
• Udvalget skal som alle andre udvalg have fokus på indtægtssiden, hvor det er muligt.  
• Kasserer undersøger mulighederne for at bruge Mobilepay til klubbens arrangementer.  

 

g.    Sikkerhed: 

• De tre sidste redningsstiger fra Trygfonden skal monteres. Sten og Søren HF kigger på det.  

 

4.    Fra havnefogeden 

• Alle både i vandet og på plads. HF prøver at få plads til de sidste.  
• Facebook-opslag fra Søren HF med opfordring om at huske at vende skiltet og sig til 

havnefogeden, hvis man er væk flere uger. Jonas laver udkast. 

 

5.    Gennemgang af aktionslisten: 

 Se nederst 

 

6.    Indkomne forslag til dagsordenen 

 

1. Forsikring i forbindelse med bådhåndtering 

• Vi har opsagt Codans efterfølger.  
• Sten kontakter Tryg og beder om SKK får denne sidste forsikring med i vores pakke hos 

dem.  

 

2. Projekt ”Offentliggørelse af lister med pladsfordeling og medlemsoplysninger” 
 

• Allan og Tony har udarbejdet en liste over tildelt plads med anciennitet , pladsmål og 
bådnavn - uden personhenførbare data. @Allan vil du uddybe mere her?  

• Listen skal have en ”opdateret dato” på, da det løbende sker udvikling. 



 
3.  Fokus på gæstesejlere, service og større indtjening til klubben 

• Allan fremlagde forslag til øget indsats omkring at tiltrække flere gæstesejlere og optimere 
service af dem, der kommer:  

o Gør tomme pladser tilgængelige. Altid.  
o Mere reklame for brug af de hvide skilte med hjemkomst-dato.  
o Opfordrer alle klubmedlemmer til at hjælpe gæstesejlere med at finde vej til BEAS-

maskinen, metro, toiletter, osv. Jonas laver udkast til tekst til facebook-opslag. Søren 
HF lægger op.  

o Mere information til gæstesejlere på klubbens hjemmeside. Gerne et særligt 
menupunkt til dem. Allan laver udkast til indhold. Jonas og webmaster laver tekst 

o Allan laver klistermærker til broerne med QR-kode, der viser til klubbens hjemmeside 

 

7.    Økonomi: 

• Sten fortalte, at der er styr på indtægterne: kontingent, pladsleje, bådoptagning er opkrævet. 
• 2025 bliver dog et spare-/konsolideringsår for klubben. 

 

8.    Eventuelt: 

Intet her 

 

 

Aktionsliste opdateret 20/03/2025 Ansvarlig Ikke startet Igangværende Fuldført 
Sikker havn – renovering af vores 
redningsudstyr, mangler blot 
montering af de nye redningsstiger  

Sten  X  

Opdatere takstblad for gæstesejler Havnefoged 
+ Asger 

  X 

“PIXI”-instrukser med CC 
arbejde forsætter med Søren 

Tony + HF  X  

Nordhavnssøspejdere snak 
Vender tilbage med konkrete forslag  

Jonas  X (pause)  

Stativregister Dorthes medhjælpere 
aktiveres. Ny frivillig kaldet Oliver 
har meldt sig. 

Tony + 
Oliver  
 

  
X 

 

Plan for censorer til vores 
kommende elever 

Morten  x  

Tursejlerne arrangement i klubhuset    Sten   
 

X 

Gæstesejler-indsatsen Allan  X 
 

 

     


